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Protokół nr 9/25 

posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 17 lutego 2025 r. 

Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia stwierdzenia prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych, 

kierowników, dyrektora, radcę prawnego, dokonała przewodnicząca komisji Spraw 

Społecznych Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 17 lutego 2025 o godz. 16:00, a zakończono 

o godz. 16:31 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.  

Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 8 członków komisji. 

Obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za 

pomocą systemu eSesja oraz podpis na liście obecności (lista stanowi załącznik do nin. 

protokołu). Przewodnicząca poinformowała, że obrady komisji są prawomocne. Obrady odbyły 

się w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

 

Obecni: 

1. Marzanna Gądek-Radwanowska 

2. Elżbieta Kozakiewicz 

3. Anna Kras 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska  

7. Marek Piasecki 

8. Marcin Wołyniec 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

2. Klaudiusz Widera, radca prawny Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

3. Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu; 

4. Tomasz Radłowski, zastępca Prezydenta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych w 

Kędzierzynie Koźlu; 

5. Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zakładu Budynków Komunalnych w 

Kędzierzynie Koźlu. 

 

proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 8/25 z dnia 20 stycznia 2025 r.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie nadania statutu 

Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu. 
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5. Zaopiniowane projektu uchwały Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w sprawie przyjęcia 

Programu osłonowego Gminy Kędzierzyn-Koźle „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2025. 

 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 

Ochrony Zdrowia na lata 2023-2025. 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przystąpienia  

do programu pn. Opolska Karta Rodziny i Seniora. 

 

8. Informacja o zawartych umowach najmu lokal na czas nieoznaczony, umowach 

przedwstępnych i umowach najmu lokali przeznaczonych do najmu socjalnego oraz  

o dokonanych zamianach w 2024 roku – temat wynika z planu pracy komisji.  

 

9. Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o przyśpieszenie 

wskazania lokalu do najmu socjalnego, z pominięciem pozostałych osób oczekujących na 

liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.60.2014. 

 

10. Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o przyśpieszenie 

wskazania lokalu do najmu socjalnego, z pominięciem pozostałych osób oczekujących na 

liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.41.2024. 

 

11. Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o wskazanie 

lokalu do najmu socjalnego, z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.39.2024. 

 

12. Zarządzenie Nr 234/PMS/2025 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia  

24 stycznia 2025 r. w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych  

do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego.  

 

13. Zarządzenie Nr 236/PMS/2025 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia  

27 stycznia 2025 r. w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych  

do wynajęcia lokalu na czas nieoznaczony. 

 

14. Sprawy bieżące. 

 

15. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad.  

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 8/25 z dnia 20 stycznia 2025 r. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt protokołu zostały przesłany 

na portalu eSesja oraz na BIP. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytała, czy ktoś wnosi uwagi do  

ww. projektu protokołu, wobec braku uwag zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół  

nr 8/25. 



projekt 

 

3 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 8/25 z dnia 20 stycznia 2025 r.  

 

Radna Marzanna Gądek-Radwanowska zgłosiła problem ze sprzętem i oddała głos ,,za” 

poprzez oświadczenie do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Marcin Wołyniec, Marzanna Gądek-Radwanowska 

 

Ad 4.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie nadania statutu 

Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu (projekt uchwały stanowi 

załącznik do nin. protokołu) 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. projekt uchwały został 

przesłany radnym na portal eSesja, projekt uchwały jest czytelny i jasny, otworzyła dyskusję, 

nikt nie zgłosił pytań. Przewodnicząca zaproponowała, aby członkowie komisji w głosowaniu 

przedstawili stanowisko: 

 

Radna Marzanna Gądek-Radwanowska zgłosiła problem ze sprzętem i oddała głos ,,za” 

poprzez oświadczenie do protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie nadania statutu 

Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Marcin Wołyniec, Marzanna Gądek-Radwanowska 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 8 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 5.  

Zaopiniowane projektu uchwały Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w sprawie przyjęcia Programu 

osłonowego Gminy Kędzierzyn-Koźle „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 (projekt 

uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. projekt uchwały został 

przesłany radnym z którym się zapoznali, poprosiła o wprowadzenie w temacie dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, otworzyła dyskusję. 

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

wyjaśniła, że Program osłonowy będzie realizowany w terminie do dnia 31 grudnia 2025 r. 

W zeszłym roku rozdano 15 opasek SOS a w tym roku 20 osób zostało zakwalifikowanych do 

programu. 80% dofinansowania stanowi dofinansowanie z budżetu państwa a 20% jest 

dofinansowanie z budżetu gminy, opaski się sprawdziły. Do Programu osłonowego będą 

zakwalifikowane osoby spełniające kryteria w nim określone, samotnie mieszkający, 
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schorowani, zgłaszające się bezpośrednio do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kędzierzynie-Koźlu. Opaski lub inne urządzenia bezpieczeństwa będą wyposażone 

w następujące funkcje: 

a) przycisk bezpieczeństwa – sygnał SOS, 

b) detektor upadku, 

c) czujnik zdjęcia opaski, 

d) lokalizator GPS, 

e) funkcje umożliwiające komunikowanie się z centrum obsługi i opiekunami, 

f) funkcje monitorujące podstawowe czynności życiowe. 

 

Radna Małgorzata Lipczyńska zapytała o dofinansowanie programu, czy kwota jest wyższa czy  

taka sama jak w zeszłym roku.  

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

wyjaśniła, że w tym roku kwota jest wyższa, ponieważ zwiększa się liczbę opasek z 15 szt. na 

20 szt.   

 

Marek Piasecki poinformował, że już wcześniej rozmawiał z dyrektor w tym temacie, ale prosi 

o informację, czy są raporty z wezwań i zdarzeń.  

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej wyjaśniła, że prowadzą raporty z wezwań i 

zdarzeń, jest to do wglądu, jest on również przedstawiany do Urzędu Wojewódzkiego, są to 

tylko dane liczbowe. 

  

Przewodnicząca Ewa Odulińska zapytała o czas reakcji po zgłoszeniu. 

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej wyjaśniła, że reakcja jest 

natychmiastowa, wszystkie służby są powiadamiane. 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz zapytała czy jak nie ma kontaktu telefonicznego czy najpierw 

jedzie Pogotowie czy Policja.  

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej wyjaśniła, że są informowane wszystkie 

służby, bo alarm jest na numer 112, jak nie ma kontaktu to operator powiadamia i jadą wszystkie 

służby, bo trzeba wejść siłowo do mieszkania i udzielić pomocy medycznej. 

 

 Radna Elżbieta Kozakiewicz zapytała czy przewiduje się te same osoby.  

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej wyjaśniła, że cześć osób będzie z zeszłego 

roku, bo chcą je mieć nadal opaski, ale ze względu na zwiększenie liczby opasek będą osoby 

nowe. Jest też rotacja bo osoby umierają i opaskę  przekazuje się kolejnym chętnym osobom.  

 

Przewodnicząca komisji podsumowała, że przydzielenie opaski co roku podlega to pełnej  

weryfikacji, zaproponowana forma jest ważna dla osób samotnie mieszkających, daje poczucie 

bezpieczeństwa.  

 

Przewodnicząca zaproponowała, aby członkowie komisji w głosowaniu przedstawili 

stanowisko: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowane projektu uchwały Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w sprawie przyjęcia 

Programu osłonowego Gminy Kędzierzyn-Koźle „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025..  
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Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 8 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 

Ochrony Zdrowia na lata 2023-2025 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że w załączniku do uchwały nr 

LI/597/22 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 27 października 2022 r. w sprawie przyjęcia 

Programu Ochrony Zdrowia na lata 2023-2025 wprowadza się następujące zmiany: 

1) w części 1 Profilaktyka zdrowia w ust. 1 w pkt 1 dodaje się lit. j w brzmieniu: 

2) dodaje się załącznik nr 10 do Programu Ochrony Zdrowia na lata 2023-2025 w brzmieniu 

określonym w załączniku do niniejszej uchwały: Program profilaktyki w zakresie 

przeciwdziałania meningokokom w Gminie Kędzierzyn-Koźle. Zgodnie z wytycznymi 

dotyczącymi szczepień ochronnych przeciw inwazyjnym zakażeniom Neisseria meningitidis 

typu B do objęcia programem kwalifikują się dzieci, które ukończyły drugi rok 

życia, ale nie skończyły 5 lat w chwili przyjęcia pierwszej dawki. Program kierowany jest do 

dzieci urodzonych w latach 2020-2022, zamieszkałych w Gminie Kędzierzyn-Koźle. W 

kolejnych latach programu włączane będą kolejne roczniki. 

Efektami Programu winny być zmniejszenie liczby zakażeń Neisseria meningitidis typu A,B,C, 

W135, Y, w tym IChM oraz hospitalizacji wywołanych IChM w populacji dzieci, które 

ukończyły 2 lata, ale nie skończyły 5 lat w chwili  przyjęcia pierwszej dawki z gminy 

Kędzierzyn-Koźle .Zmiana uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na lata 

2023-2025 będzie skutkowała koniecznością zabezpieczenia środków finansowych w budżecie 

miasta na rok 2025 na realizację programu polityki zdrowotnej w zakresie przeciwdziałania 

meningokokom w Gminie Kędzierzyn-Koźle w wysokości 250.000,00 zł.   

 

Radny Marek Piasecki zapytał o kwotę 250.000,00 zł przeznaczoną na program czy dotyczy 

wszystkich dzieci czy części dzieci z rocznika 2020-2022.  

Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu wyjaśniła, że ta kwota nie wystarczy na zaszczepienie 

wszystkich dzieci z tego rocznika. Ale przypomina, że wielu rodziców jest przeciwnych 

szczepieniom, więc środki wystarczą na 230 dzieci, ale jeżeli będzie większa potrzeba to 

zastanowią się nad zwiększeniem środków.  

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że jest niskie zainteresowanie 

szczepieniami, a choroba wywołana przez meningokokom prowadzi do sepsy i zapalenia opon 

mózgowych, jest bardzo trudna do leczenia a skutki tej choroby są odczuwalne przez wiele lat. 

Jak będzie zainteresowanie programem to dodatkowe środki zostaną przesunięte.  
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Marek Piasecki dodał poza tą dyskusją, widzi paradoks, że szczepionki które są sprawdzone i 

ratują życie należy szukać dla nich finansowania bo są drogie, a szczepionki nie przebadane 

były rozdawane za darmo.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska uważa, że wtedy była inna sytuacja, choroba była 

wysoce śmiertelna, był duży strach i obawy, jako osoba pracująca w służbie zdrowia ocenia tę 

sytuację inaczej niż radny, bo choroba zbierała duże żniwo śmiertelne,  ale nie będzie 

rozwijać tego tematu. Liczy, że będą chętni rodzice na szczepienie dzieci przeciw 

meningokokom.  

Przewodnicząca zaproponowała, aby członkowie komisji w głosowaniu przedstawili 

stanowisko: 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 

Ochrony Zdrowia na lata 2023-2025.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 8 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 7.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przystąpienia do programu 

pn. Opolska Karta Rodziny i Seniora (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. projekt uchwały został 

przesłany radnym na portal eSesja, projekt uchwały i regulamin  jest czytelny i jasny, otworzyła 

dyskusję, nikt nie zgłosił pytań, przewodnicząca zaproponowała, aby komisja w głosowaniu 

przedstawiła stanowisko. 

 

Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu dodała, że zmiany zostały zaproponowane i wprowadzone w 

Regulaminie, wynikają z codziennych obserwacji pracowników zajmujących się obsługą 

OKRiS w UM Województwa Opolskiego. Gmina Kędzierzyn-Koźle nic nie zmienia w 

projekcie uchwały ani otrzymanym Regulaminie.  

  

Przewodnicząca zaproponowała, aby członkowie komisji w głosowaniu przedstawili 

stanowisko: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przystąpienia do 

programu pn. Opolska Karta Rodziny i Seniora..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 
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Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 8 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 8. 

Informacja o zawartych umowach najmu lokal na czas nieoznaczony, umowach 

przedwstępnych i umowach najmu lokali przeznaczonych do najmu socjalnego oraz o 

dokonanych zamianach w 2024 roku – temat wynika z planu pracy komisji (informacja stanowi 

załącznik do nin. protokołu) 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. informacja została przesłana 

radnym jest czytelny i jasna, otworzyła dyskusję,  zapytała o dużą liczbę osób na liście.  

 

Kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, Spraw Socjalnych i Zdrowia wyjaśniła, że liczba 

dotyczy osób które otrzymały lokale z listy, ale też osób po ponownym nawiązaniu umowy, 

również wszystkie umowy na czas nieoznaczony, dlatego liczba wydaje się bardzo duża.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisja zapoznała się i przyjęła 

ww. informację.  

 

Ad 9.  

Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o przyśpieszenie 

wskazania lokalu do najmu socjalnego, z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.60.2014 (wniosek 

stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że członkowie 

komisji otrzymali wniosek z który się zapoznali. Dodała, że lokatorzy nie szanują lokalu, jest 

zadłużenie nie chcą odpracować długu, nie poczuwają się do odpowiedzialności, że za 

mieszkanie trzeba płacić,  ale wyrokiem sądu otrzymali wskazanie na lokal socjalny i gmina 

musi to zrealizować. Sąd zmusza gminę do decyzji.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję 

 

Stanisław Węgrzyn dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych wyjaśnił, że w 

zeszłym roku nie zrealizowano ani jednej eksmisji do lokalu socjalnego, urząd wypełnia swój 

obowiązek na etapie przyznania lokalu, a jeżeli ktoś nie chce tego samego lokalu, to jest 

kierowany na pomieszczenie tymczasowe, nie przyznają tak chętnie lokali socjalnych.  

 

Przewodnicząca zaproponowała, aby komisja w głosowaniu przedstawiła stanowisko: 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o przyśpieszenie 

wskazania lokalu do najmu socjalnego, z pominięciem pozostałych osób oczekujących na 

liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.60.2014..  

 

Radny Marek Piasecki zgłosił problem ze sprzętem i oddał głos ,,za” poprzez oświadczenie 

do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marcin Wołyniec, Marek Piasecki 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 8 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 10.  

Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o przyśpieszenie 

wskazania lokalu do najmu socjalnego, z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.41.2024 (wniosek 

stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że członkowie 

komisji otrzymali wniosek z który się zapoznali.. Dodała, że lokatorzy nie szanują lokalu, 

podpalili swój lokal i muszą zostać przesiedleni. Otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił pytań, 

przewodnicząca zaproponowała, aby komisja w głosowaniu przedstawiła stanowisko. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o przyśpieszenie 

wskazania lokalu do najmu socjalnego, z pominięciem pozostałych osób oczekujących na 

liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.41.2024..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 8 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 11.  

Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o wskazanie lokalu 

do najmu socjalnego, z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.39.2024. 

(wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że członkowie 

komisji otrzymali wniosek z który się zapoznali.. Dodała, że jest to wniosek porządkujący 

celem podpisania umowy. Otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił pytań, przewodnicząca 

zaproponowała, aby komisja w głosowaniu przedstawiła stanowisko. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o wskazanie lokalu 

do najmu socjalnego, z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.39.2024..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 
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Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 8 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 12.  

Zarządzenie Nr 234/PMS/2025 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 24 stycznia 2025 

r. w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego (lista stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła ww. zarządzenie. 

 

Ad 13.  

Zarządzenie Nr 236/PMS/2025 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 27 stycznia 2025 

r. w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu na czas 

nieoznaczony(lista stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła ww. zarządzenie. 

 

 

Ad 14.  

Sprawy bieżące. 

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 17 marca 2025 r. o godz. 16:00. 

 

Ad 15.  

Zakończenie obrad. 

 

 Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 

uczestnictwo w obradach i zakończyła obrady komisji o godz. 16:31 tego samego dnia. 

 

 

 

 

 

          PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 

          

                             Ewa Odulińska (-) 
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Przygotował(a): Anna Dworaczek 

 
 


